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Zápis č. 03/2022-2023 Komisia pre školstvo zo dňa 15.02.2023 

MESTO BREZNO 

Komisia pre školstvo  
Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

Zápis č. 03/2022-2023 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo MsZ mesta Brezno,  
konaného dňa 15.02.2023  

 

Prítomní : 

Mgr. Daniel Struhár – predseda komisie 

Mgr. Ivana Donovalová - podpredseda komisie 

Mgr. Eva Skačanová  
Mgr. Baxa Martin 

Mondlová Viera 

Mgr. Paučová Marta – sekretár komisie 

Neprítomní:  

Mgr. Andrea Valašťanová- ospravedlnená neúčasť 

Mgr. Kvietková Mária- ospravedlnená neúčasť 

Hostia: 

Mgr. Lucia Koprajdová- koordinátorka Centra práce s mládežou SPACE 

Jakub Bacúšan- zástupca Študentského parlamentu mesta Brezno 

Zuzana Lukáčová- zástupca Študentského parlamentu mesta Brezno 

Rokovanie viedol : Mgr. Daniel Struhár - predseda Komisie pre školstvo. 
Komisia je uznášania schopná.  
 

Program :  

1. Otvorenie 

2. Stretnutie so zástupcami Centra práce s mládežou SPACE Brezno 

3. Stretnutie so zástupcami Študentského parlamentu Brezno 

4. Posúdenie žiadosti o pridelenie fin. príspevku pre talentovanú mládež 

5. Návrh plánu práce 1. polrok 2023 

6. Stanovenie termínu zápisu na prijímanie detí na plnenie PŠD na šk. rok 2023/2024- 

doplnený bod programu 

7. Rôzne 

8. Záver  

MsU-2023/418-6 

Ev. č. 5485/2023/6 

Brezno 

17.02.2023 
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K bodu č. 1 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Mgr. Daniel Struhár, privítal prítomných 

členov komisie, oboznámil členov komisie s plánovaným programom, ktorý bol doplnený 

o bod č. 6. Členovia komisie k programu výhrady nemali.  

 

K bodu č. 2 

 Mgr. Struhár predstavil koordinátorku Centra práce s mládežou SPACE- Mgr. Luciu 

Koprajdovú, ktorú komisia prizvala na stretnutie ohľadom možnej spolupráce.  
Mgr. Koprajdová oboznámila komisiu s prácou ich  centra SPACE, kde sa prioritne venujú  

práci s mladými ľuďmi vo veku 13-30 rokov, ktorí sú žiakmi ZŠ, SŠ prípadne sú evidovaní na 
úrade práce a sú nezamestnaní. Poskytujú týmto ľuďom kariérne poradenstvo, koučing.  Ide 

o pilotný projekt, ktorý je podporovaný Rozvojovou agentúrou BBSK.  

Mgr. Koprajdová odpovedala na otázky členov komisie: 
1. Otázka: projekt by mal v decembri končiť, je predpoklad, že bude pokračovať? 

 Odpoveď: už teraz je daná výzva na pokračovanie projektu na ďalších 7 rokov 

2. Otázka: aká je propagácia projektu, spolupráca so školami 
 Odpoveď: propagácia je v súčasnosti cez sociálne siete- instagram, facebook, prípadne 

práca v teréne vo forme mapovania potrieb, čo by si klienti v centre predstavovali, čo by 
potrebovali. 

3. Otázka: spomínali ste, že medzi záujemcami o vaše centrum sú aj deti z MRK, ako 

reflektuje táto skupina na ponuky a aktivity Vášho centra? 

 Odpoveď: O prácu v centre sa zaujíma skôr mladšia veková skupina do 15 rokov, 
starší z tejto komunity už menej 

4. Otázka: koľko SPACE-ov je zriadených 

 Odpoveď:  7  v rámci BB kraja 

5. Otázka: či by nemali záujem urobiť celoplošne v základných školách kariérové 

poradenstvo, napr. v 8. alebo 9. ročníku? 

 Odpoveď: myšlienkou centra je, že záujemca príde dobrovoľne, čo je trochu potom 
v rozpore s tým, že by sa to robilo celoplošne v školách, ale takáto spolupráce nie úplne 
vylúčená. Bolo by však potrebné začať pracovať s deťmi už skôr, napr. už v 7. ročníku.  
 

K bodu č. 3 

Mgr. Struhár predstavil zástupcov študentského parlamentu Zuzanu Lukáčovú a Lukáša 
Bacúšana, ktorí prijali pozvanie na stretnutie komisie a poprosil ich, aby predstavili činnosť 
Študentského parlamentu.  
V súčasnosti má parlament 6 členov, počet členov rapídne ubudol, čo sa prejavuje aj na 
aktivite parlamentu. Snažili sa získať nových členov prezentáciou činnosti na školách ešte 
pred kovidom, avšak niektoré školy neboli ochotné poskytnúť im priestor zo svojich 

vyučovacích hodín. Práca parlamentu spočívala v organizovaní rôznych aktivít a podujatí. 
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Momentálne ale práca stagnuje. Chcú sa zaoberať aj vzdelávacím aktivitami, pozvať rôznych 
hostí. Momentálne má parlament mestom zriadené sídlo- zrekonštruované priestory „malej 

stanice“, podmienky sú ideálne, takže by bola škoda ukončiť činnosť parlamentu. Majú 
v pláne organizovať aj vzdelávacie workshopy pre žiakov a študentov, len je potrebné získať 
nových členov a viac sa zviditeľniť aj prostredníctvom sociálnych sietí.  

Mgr. Struhár poprosil zástupcov študentského parlamentu, aby po stretnutí všetkých členov 
parlamentu dali Komisii pre školstvo výstup zo stretnutia, ako budú v budúcnosti pracovať, či 
im mesto nemôž ešte nejako poskytnúť pomoc.  
 

K bodu č. 4 

Členom komisie boli mailom zaslané zostručnené prehľady žiadostí pred zasadnutím komisie 
tak, aby sa so žiadosťami mohli oboznámiť.  
Na Mestský úrad v Brezne bolo v stanovenom termíne doručených 5 žiadostí o poskytnutie 
finančného príspevku pre talentovanú mládež:  

1. žiadateľ Eva Ambrozyová pre dcéru Dominiku Ambrozyovú- reprezentácia v atletike. 

Požadovaná výška finančného príspevku 1500,- € 

2. žiadateľ Katarína Hudecová pre dcéru Annu Viktóriu Hudecovú - reprezentácia 

v atletike. Požadovaná výška finančného príspevku 2000,- € 

3. žiadateľ Jaromír Prečuch pre dcéru Veroniku Prečuchovú - reprezentácia v plávaní. 

Požadovaná výška finančného príspevku 1600€ 

4. žiadateľ Zuzana Špániková pre dcéru Sabínu Špánikovú – reprezentácia v plávaní. 

Požadovaná výšky finančného príspevku 1650,- € 

5. žiadateľ Peter Votroubek pre syna Petra Votroubeka- reprezentácia v plávaní. 

Požadovaná výška finančného príspevku 1600,- € 

Členovia Komisie pre školstvo navrhli prideliť finančný príspevok nasledovne: 
1. Dominika Ambrozyová- 743,-€ 

2. Anna Viktória Hudecová- 690,-€ 

3. Veronika Prečuchová- 319,-€ 

4. Sabína Špániková- 850,-€ 

5. Peter Votroubek- 398,-€ 

 

Členovia komisie sa zhodli, že je potrebné upraviť prílohu k VZN č. 12/2018- Žiadosť 
o poskytnutie finančného príspevku, nakoľko niektoré body žiadosti sú nejednoznačne 
špecifikované. Podklady pripraví Mgr. Paučová.  

K bodu č. 5 

Mgr. Struhár oboznámil prítomných s návrhom plánu zasadnutí Komisie pre školstvo na 
1. polrok 2023. Všetci členovia s termínmi  zasadnutí ako i s navrhovaným programom 

jednotlivých zasadnutí súhlasili. Program môže byť podľa potreby komisie a s jej súhlasom 

priebežne dopĺňaný, príp. pozmenený.  
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K bodu č. 6 

Slávnostný zápis do prvých ročníkov na plnenie povinnej školskej dochádzky v súlade s VZN 

mesta Brezno č. 01/2019  sa koná prvú stredu v mesiaci apríl.  Tento rok pripadne tento 

termín na 5.4.2023 (streda) a to v čase od 13.00 do 18.00 hod. vo všetkých troch základných 
školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. V prípade, že zákonným zástupcom termín 

nevyhovuje, môžu deti zapísať každý pracovný deň v mesiaci apríl v čase od 13.00 do 15.00 
hod., prípadne po dohode s riaditeľom školy aj v inom čase.   
 

K bodu č. 7 

Členovia komisie diskutovali o potrebe zmeniť a bližšie špecifikovať kritériá hodnotenia 
žiadostí o poskytnutie finančného príspevku pre mladé talenty, nakoľko pribúdajú žiadosti od 
žiadateľov zameraných na rôzne športy, a tie sa navzájom ťažko porovnávajú. Tieto kritériá 
prehodnotia a dajú pozmeňujúci návrh na zmenu VZN  12/2018.  Podklady pripraví Mgr. 

Paučová. 
 

K bodu č. 8 

Na záver zasadnutia komisie pre školstvo sa Mgr. Struhár s členmi komisie rozlúčil a 

poďakoval  za účasť.   

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Daniel Struhár        Mgr. Paučová Marta  

predseda komisie        sekretár komisie 


